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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor sportu 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 06.11.2024 

Zprávu předkládá: Ovčačík Pavel, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Holubová Markéta 

Zápis sportovní komise 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis sportovní komise ze dne 15.10.2024. 

 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

15.10.2024. 

 

 

 

 

Příloha č. 1: 05_Zápis_SK_15_10_2024 

 



 Číslo materiálu : 22/01 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum:   15.10.2024                                                         RM 6.11.2024 

Přítomni: 

 

 

 

 

Host: RM 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

V. Šnajdr, J. Třískala, K. Ptáček, J. Hubalová, A. Salák, R. Hanuš 

 

 

Zápis: M. Holubová 

 

Kateřina Špalková – místostarostka, Josef Treml – radní, Jan Štěpnička – jednatel 

MVE PLUS s.r.o., Tomáš Kaprálek – SKP Olympia Kutná Hora, z.s., Pavel Ovčačík 

– vedoucí odboru sportu  

 

Š. Vrána, T. Pilc, F. Nedvěd, P. Kratochvíl  

 

M. Husa 

 

Příští jednání: 19.11.2024 17,30 v hale Klimeška 

 

1) Návrh usnesení pro RM:        

 

 RM města Kutná Hora  

 

 b e r e  n a  v ě d o m í  

 

I. zápis sportovní komise ze dne 15.10.2024 

 

Zodpovídá: Ing. Pavel Ovčačík             

   

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program jednání: 

1. Projekt atletického tunelu  

2. Informace o revitalizaci okolí Klimešky  

3. Informace o společné správě sportovišť  

4. Diskuze  

 

Projekt atletického tunelu  

Host sportovní komise pan T. Kaprálek představil zpracovanou studii na výstavbu atletického tunelu 

v areálu Olympia Kutná Hora. Klub má aktuálně v plánu požádat o dotaci z NSA. Výstavbu 

atletického tunelu klub zdůvodňuje potřebou trénovat celoročně. Zároveň uvádí, že pro pořádání 

soutěží je nutné rozšíření nynějšího stadionu o několik disciplín (např. kladivo, …).  SKP Olympia 

nyní jezdí trénovat do atletických tunelů v blízkosti, s čím se pojí náklady na dopravu, ubytování 

a časové plánování.  

Vedoucí odboru sportu p. Ovčačík doplnil, že před podáním jakékoliv žádosti tohoto typu z dotačních 

programů je nutné předem informování a vyžádání souhlasu zastupitelstva města.  

Sportovní komise bere na vědomí představení atletického tunelu.  

 

Informace o revitalizaci okolí Klimešky 

Vedoucí odboru sportu informoval sportovní komisi o představení projektu revitalizace okolí 

Klimešky, které proběhlo již  26.9.2024 v Dačickém domě. Nyní je architektonické zpracování 

projektu vystaveno k nahlédnutí široké veřejnosti před kanceláří odboru sportu ve Vlašském dvoře. 



Projekt má 4 etapy, v kterých dojde k postupné úpravě okolí Klimešky s ohledem na finanční 

prostředky města.  

 

Informace o společné správě sportovišť 

Vedoucí odboru sportu p. Ovčačík informoval sportovní komisi o krocích vedoucích k zajištění 

společné správy sportovišť v Kutné Hoře, které doplnila paní místostarostka K. Špalková a následně 

i host sportovní komise pan J. Štěpnička. Ten mimo jiné i zmínil, že probíhají analýzy  sportovišť 

(zimní stadion), jejich nákladů a kontrola smluv apod.. Aktuálně se v pracovní skupina zabývá např. 

otázkou volby nejvhodnější právní formy subjektu, kterou je diskutována jak s právním zástupcem, 

tak i s externím auditorem města.   

Sportovní komise žádá i nadále o informování ohledně vývoje připravované společné správy 

sportovišť a studie úpravy okolí haly Klimeška.  

 

 

Diskuze: 

V dalších setkání SK budou předloženy žádosti podané v dotačních programech k hodnocení.  

 

 

Příští jednání sportovní komise: 

Příští jednání sportovní komise –  19.11. 2024 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

Zapsala: M. Holubová 

Elektronicky ověřil:  J. Třískala  

Datum: 23.10.2024 
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